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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle nařízení Evropského parlamentu a rady (EU) 
2016/679 , o ochraně fyzických osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a o 
volném pohybu těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (obecné nařízení o ochraně 
osobních údajů a aplikačních zákonů ČR).   
Nejsou dotčena práva podle § 16 odst. 2 písm. e) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení) oprávněných osob uvedených v § 16 a § 17 téhož zákona. 

 
 

bod jednání číslo    19  

 
 

 
Příspěvek do 5. zasedání Zastupitelstva města Kuřimi konané dne 06.09.2022  
 
Dotační program Využívání městských sportovišť pro rok 2023 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

  
 
Materiál předkládá:  Ing. Jan Vlček, MSc. - místostarosta 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Silvie Ondrášková - interní auditor  
 
Vedoucí odboru:  

 
Důvodová zpráva:  
 

Zastupitelstvu města Kuřimi je předkládán ke schválení dotační program Využívání městských 
sportovišť pro rok 2023. 
Pro letošní rok 2022 byl usnesením č. Z/2021/089 ze dne 07.09.2021 schválen limit pro celkovou výši 
dotací z tohoto dotačního programu v částce 2.100.000 Kč. 
Zastupitelstvo města Kuřimi musí schválit dotační program a limit pro celkovou výši dotací pro dotační 
program na rok 2023. Výborem sportovním Zastupitelstva města Kuřimi je na rok 2023 doporučeno 
navýšení částky na dotační program Využívání městských sportovišť o 20% na částku 2.520.000 Kč a 
navýšení maximální výše dotace na jednu žádost také o 20% na částku 960.000 Kč. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

ZM   
schvaluje 
 
dotační program Využívání městských sportovišť pro rok 2023. 
Termín plnění: 14.09.2022 
Zodpovídá: Ing. Silvie Ondrášková - interní auditor 
 
schvaluje 
 
celkovou částku 2.520.000 Kč, která bude poskytnuta z rozpočtu města Kuřimi a bude určena na 
dotační program Využívání městských sportovišť pro rok 2023. 
Termín plnění: 14.09.2022 
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Zodpovídá: Ing. Silvie Ondrášková - interní auditor 
 
  

 
 


